
 

Referat bestyrelsesmøde St. Lihme Vandværk den 20. november 2024 

 

Fremmødte: Brian, Leo og Lisbeth 

 

1. Ny kildeplads 

Igangsættelse af undersøgelse af ny kildeplads – hvor kan vi finde vand, som ikke er for tæt på 
nuværende kildeplads. Der er afholdt møder mellem Niras, Vejle Kommune, Kristian fra 
DanePork og Vandværket. Det opleves som et godt samarbejde.  

Der er undersøgt på forskellige geografier og der er fokus på en placering. Vejle Kommune har 
screenet området til at være ok. Bestyrelsen er enigt i at arbejde videre. 

  

2. Udvidelse af vandværk. 

Det er endnu uvist, hvilken form for udvidelse der vil være tale om, da det afhænger af 
vandkvaliteten på den nye kildeplads. 

 

3. Budget nye investeringer 

Ukendt endnu. 

 

4. Indvindingstilladelse 

Ansøgning på indvindingstilladelse sendes og der søges på 450 tusind kubikmeter, så vi er 
fremtidig sikret. 

 

5. Nye vandmålere – Next step. 
Der indkøbes digitale vandmålere. Udgiften på vandmålere dækkes af vandværket og udgiften 
for at få det etableret håndteres af den enkelte forbruger. 
 

6. Eventuelt 

Generalforsamling dato forslag diskuteret. 

  

 


